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Möte om omlokalisering av Slakthusområdet. Svar 

på skrivelse 

 

Förslag till beslut 
 

Fastighetsnämnden beslutat att besvara skrivelse gällande möte om 

omlokalisering av Slakthusområdet med kontorets tjänsteutlåtande.  

 

 

 

 

Juan Copoví-Mena 

Förvaltningschef 

 

 

 Pontus Werlinder 

 Avdelningschef 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skrivelsen 
Till fastighetsnämnden har det inkommit en skrivelse från Bengt Sandberg m fl (s) 

avseende önskemål om gemensamt möte mellan fastighetsnämnden, företagarföreningens 

styrelse, representanter för stadens utredning, omlokaliseringen av Slakthusområdet till 

Larsboda, och den alternativa utredningen, parallell utredning initierad av Svenska 
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Livsmedelsarbetareförbundet Retion Ost, Företagarföreningen i Slakthusområdet och 

Socialdemokraterna.  
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Bakgrund  
Fastighetskontoret redovisade i juni 2012 den lokaliseringsstudie som genomförts på 

uppdrag av fastighetsnämnden, avseende förutsättningarna för ett livsmedelscentrum i 

Larsboda. Fastighetsnämnden beslutade att ge kontoret i uppdrag att genomföra 

fördjupade utredningar av Larsboda då det bedömdes möjligt att flytta dagens 

livsmedelscentrum från Slakthusområdet till Larsboda industriområde. 

 

Utlåtande  
De fördjupade utredningarna påbörjades i augusti 2012 och pågår. Kontinuerliga möten 

och kontakter har hållits och kommer att hållas med berörda parter såsom 

företagarföreningens styrelse, övriga företag i Slakthusområdet, styrgruppen för 

Slakthusområdet, fastighetsnämnden, berörda stadsdelsförvaltningar med flera. 

 

Utifrån kontorets uppdrag och arbetssätt enligt ovan ser kontoret inget behov att kalla till 

ett möte för den fortsatta beredningen.  

 

Kontoret har ingen åsikt när det gäller nämndledamöters egna kontakter med 

företagarföreningen eller andra parter.  

 

 

Slut 


